
1 
 

Protokół  
Nr XX/2016  
XX  sesji 
Sejmiku Województwa  
Warmińsko-Mazurskiego 
z dnia 27 września 2016 r. 
 
Sala Sesyjna Sejmiku 
Początek posiedzenia: 11:05 
Spośród 30 radnych obecnych było: 27 
Zakończenie posiedzenia 27.09.2016 r.,  godz. 12:40 
 

1. Otwarcie obrad. 
 

Przewodniczący Sejmiku, Pan Piotr Żuchowski powitał serdecznie radnych 
województwa, zarząd województwa, zaproszonych gości, przedstawicieli mediów oraz 
pracowników Urzędu Marszałkowskiego. Stwierdził również prawomocność obrad. 

 
               Załącznik nr 1,2 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że mija 10 rocznica I sesji Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego, która odbywała się w sali sesyjnej w siedzibie 
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie przy  
ul. E. Plater. Nadmienił, że Samorząd Województwa zakupił w 2004 roku ok. 60% 
powierzchni budynku. Po gruntownym remoncie 26 września 2006 roku, odbyło się w sali 
sesyjnej I posiedzenie Sejmiku Województwa II kadencji. Ówczesnym Przewodniczącym 
Sejmiku był Miron Sycz, a Marszałkiem Województwa Andrzej Ryński.  

Przedstawiono kilkanaście slajdów z tamtej sesji.  
Załącznik nr 3   

 
Przewodniczący Sejmiku dodał również, że budynek został zbudowany w latach 1909-

1911 na potrzeby siedziby ówczesnej Rejencji Olsztyńskiej. Urzędował tam Prezydent 
Rejencji wraz z administracją. W okresie powojennym przez ponad pół wieku mieściła się 
 w budynku Dyrekcja Okręgowa Kolei Państwowych. W latach 70-tych powstało w budynku 
także Centrum Informatyczne sterujące ruchem kolejowym na terenie całego regionu. 
Obecnie oprócz siedziby Samorządu Województwa mieści się także Wojewódzki Sąd 
Administracyjny. 
 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały  w sprawie udzielenia 
Gminie Szczytno pomocy finansowej w formie dotacji celowej na wspieranie procesów 
planowania przestrzennego w gminie wpłynął w ustawowym trybie pilnym i przyjęcie do 
porządku obrad nie wymaga przegłosowania. Nadmienił, że wpłynęły trzy autopoprawki: do 
projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego na lata 2016-2039, do projektu uchwały w sprawie zmian  
w budżecie Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2016 rok oraz do projektu uchwały 
 w sprawie udzielenia Gminie Szczytno pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
wspieranie procesów planowania przestrzennego w gminie. Dodał, że wpłynęło również 7 
projektów uchwał w sprawie aglomeracji i zostały umieszczone w punktach od 17 do 23. 
Poinformował, że ich przyjęcie do rozpatrzenia wymaga przegłosowania zmiany porządku 
obrad. 
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Zapytał, czy są uwagi do proponowanych zmian w porządku obrad? Nie było żadnych 

uwag.  
 
Przewodniczący Sejmiku zarządził głosowanie.  

 
Za przyjęciem nowego porządku obrad głosowało 27 radnych, przeciw – 0,  

wstrzymało się – 0. 
 
Porządek obrad po głosowaniu kształtował się następująco: 

 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego za I półrocze 2016 r., informacji  
o kształtowaniu  Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na lata 2016-2039 oraz informacji o przebiegu wykonania planów 
finansowych za I półrocze 2016 r. jednostek. Dla których Samorząd 
Województwa jest organem założycielskim - referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, 
Marszałek Województwa.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Wojewódzkiego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
w Województwie Warmińsko-Mazurskim na lata 2012-2015” – referująca:  
p. Wioletta Śląska-Zyśk, Wicemarszałek Województwa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Raportu końcowego z realizacji 
„Wojewódzkiego programu wyrównywania szans i przeciwdziałania wykluczeniu 
społecznemu oraz pomocy w realizacji zadań na rzecz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych na lata 2012-2015” – referująca: p. Wioletta Śląska-Zyśk, 
Wicemarszałek Województwa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu: „Analiza sytuacji na rynku 
pracy w województwie warmińsko-mazurskim w pierwszym półroczu w 2016 
roku” – referujący: р. Miron Sycz, Wicemarszałek Województwa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Węgorzewo zadania zarządcy 
dróg wojewódzkich w granicach administracyjnych Węgorzewa – referujący:  
р. Marcin Kuchciński, Członek Zarządu Województwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej bez 
numeru na terenie Gminy Dobre Miasto – referujący: р. Marcin Kuchciński, 
Członek Zarządu Województwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Bartoszyce pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej na polepszenie warunków przejezdności trasy 
rowerowej wybudowanej w ramach projektu „Trasy rowerowe w Polsce 
Wschodniej - województwo warmińsko-mazurskie" na odcinku od miejscowości 
Maszewy do miejscowości Glitajny – referujący: р. Marcin Kuchciński, Członek 
Zarządu Województwa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania Miastu Bartoszyce pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej na budowę łącznika ścieżki rowerowej Green Velo na 
terenie Parku Miejskiego w Bartoszycach - referujący: р. Marcin Kuchciński, 
Członek Zarządu Województwa. 
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13.  Podjęcie uchwały sprawie udzielenia Gminie Szczytno pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej na wspieranie procesów planowania przestrzennego  
w gminie - referujący: р. Marcin Kuchciński, Członek Zarządu Województwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Górnej 
Drwęcy – referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek Zarządu Województwa.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza 
Olsztyńskiego – referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Symsarny 
– referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/73/14 Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Olsztyn oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Olsztyn – 
referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Biskupiec (pow. 
nowomiejski) oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Biskupiec (pow. 
nowomiejski) – referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIII/328/15 Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Stawiguda oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Stawiguda– 
referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/516/13 Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego z dnia 24 kwietnia 2013 r. w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Rybno oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Rybno– 
referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/70/14 Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Łukta oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Łukta– 
referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr ХХIХ/576/13 Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 sierpnia 2013 r. w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Młynary oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Młynary– 
referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Wielbark oraz likwidacji 
dotychczasowej aglomeracji Wielbark – referująca: p. Sylwia Jaskulska, Członek 
Zarządu Województwa. 

24.  Podjęcie uchwały w sprawie skargi Zofii Wojciechowskiej dotyczącej 
nieprawidłowości w działaniach Zarządu Województwa Warmińsko- 
Mazurskiego podejmowanych w ramach konkursu na kandydata na dyrektora 
Muzeum Kultury Ludowej w Węgorzewie – referujący: p. Piotr Żuchowski 
Przewodniczący Sejmiku.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania 
sprawozdań finansowych jednostki samorządu terytorialnego i samorządowych 
jednostek budżetowych Województwa Warmińsko-Mazurskiego za 2016 r. – 
referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2016-2039 - referujący:                        
p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek Województwa.  

27. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na 2016 rok - referujący: p. Gustaw Marek Brzezin, Marszałek 
Województwa.  
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28. Sprawy organizacyjne Sejmiku.  
29. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
30. Wnioski i oświadczenia radnych. 
31. Przyjęcie protokołu z obrad XIX Sesji Sejmiku z dnia 30.08.2016 r. 
32. Sprawy różne. 
33. Zamknięcie Sesji. 

 
3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 
 

     Załącznik nr 4 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku, p. Piotr 
Żuchowski zamknął ten punkt. 
 
4. Interpelacje i zapytania. 

 
Radny Marcin Kulasek 
„Proszę o przedstawienie informacji dotyczącej stanu realizacji „Kontraktu 

Terytorialnego” podpisanego pomiędzy Rządem RP, a Województwem Warmińsko-
Mazurskim w 2014 roku ze szczególnym uwzględnieniem: 

1. rodzaju realizowanego przedsięwzięcia, planowanych nakładów oraz 
harmonogramu realizacji danego zadania; 

2. stanu zaawansowania każdego zadania zawartego w kontrakcie (prace planistyczne, 
pozwolenia na budowę, ogłoszone przetargi itd.); 

3. środków finansowych już wydatkowanych na poszczególne zadania. 
 

Jednocześnie proszę o informację, czy są prowadzone rozmowy z Rządem RP  
w sprawie ewentualnego renegocjowania „Kontraktu Terytorialnego”? Jeśli tak, to proszę  
o informację w jakim zakresie i jakich zadań to dotyczy”? 

 
Radny Patryk Kozłowski  
„W prasie pojawia się wiele informacji nt. Portu Lotniczego Olsztyn-Mazury, m.in. to, 

że pasażerów jest więcej aniżeli zakładano. Pojawiła się również informacja o planowanej 
rozbudowie zaplecza pasa startowego. Z wypowiedzi Prezesa Spółki wynika, że ma już 
zgodę, dokumentację i może w tym roku rozpocząć tę inwestycję. Proszę o informację na 
temat planowanej inwestycji oraz o jej kosztach“.  
 

Radna Bożenna Ulewicz 
„Na wniosek mieszkańców Szczytna i radnej tego miasta proszę o ponowne zajęcie się 

sprawą niestrzeżonego przejazdu kolejowego w miejscowości Leśny Dwór łączącego 
komunikacyjnie tę dzielnicę z resztą miasta. Po utwardzeniu nawierzchni drogi zostanie 
uruchomiona komunikacja miejska z której korzystać będą licznie dzieci dojeżdżające do 
szkół. Proszę o zobowiązanie Zarządu PKP PLK S.A. do podania terminu realizacji zadania 
zmiany kategorii przejazdu kolejowo-drogowego w Leśnym Dworze i zabezpieczenia go  
w rogatki, bądź sygnalizację świetlną.” 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego za I półrocze 2016 r., informacji  
o kształtowaniu  Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Warmińsko-
Mazurskiego na lata 2016-2039 oraz informacji o przebiegu wykonania planów 
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finansowych za I półrocze 2016 r. jednostek dla których Samorząd Województwa 
jest organem założycielskim.  

 
Załącznik nr 5 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Dodał również, że wypłynęła uchwała Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, która pozytywnie zaopiniowała przedłożoną przez Zarząd Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego informację o przebiegu wykonania budżetu województwa za I 
półrocze 2016 r. 

Załącznik nr 6 
 

Radna Bożenna Ulewicz powiedziała, że z informacji wynika, że planowana jest 
inwestycja związana ze wzmocnieniem więźby dachowej Teatru im. Stefana Jaracza  
w Olsztynie. Dodała, że Teatr był niedawno remontowany, modernizowany i zapytała 
dlaczego potrzebna jest kolejna inwestycja? 

 
Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji, p. Zdzisław Fadrowski w nawiązaniu 

do zadanego pytania powiedział między innymi, że Dyrektor Teatru p. Janusz Kijowski 
zgłosił kilka tygodni temu problem związany z występowaniem drewnojadów w konstrukcji 
dachowej, których wcześniej nie stwierdzono. W związku z tym analiza pokazuje, że 
konstrukcja dachowa z tytułu tej nadżerki jest zagrożona stąd należy podjąć działania  
w kierunku eliminacji drewnojadów. 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Wojewódzkiego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
w Województwie Warmińsko-Mazurskim na lata 2012-2015”. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Załącznik nr 7 

 
 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Raportu końcowego z realizacji 

„Wojewódzkiego programu wyrównywania szans i przeciwdziałania wykluczeniu 
społecznemu oraz pomocy w realizacji zadań na rzecz zatrudniania osób 
niepełnosprawnych na lata 2012-2015”. 

              
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

      Załącznik nr 8 
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Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść  
uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały  głosowało - 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu: „Analiza sytuacji na rynku 

pracy w województwie warmińsko-mazurskim w pierwszym półroczu w 2016 roku”. 
 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o zabranie głosu Dyrektora Wojewódzkiego Urzędu 
Pracy w Olsztynie, p. Zdzisława Szczepkowskiego.  

 
Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie, p. Zdzisław Szczepkowski 

korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawił „Analizę sytuacji na rynku pracy  
w województwie warmińsko-mazurskim w pierwszym półroczu w 2016 roku”. 

Załącznik nr 9 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 10 
 

Radny Paweł Szliwiński powiedział między innymi, że zadowalający jest wzrost 
wskaźnika aktywności zawodowej  mieszkańców województwa warmińsko-mazurskiego. 
Radnego jako mieszkańca powiatu braniewskiego i niemalże sąsiadującego powiatu 
bartoszyckiego bardzo niepokoi fakt największego poziomu bezrobocia tamtych regionów. 
Zwrócił się do Zarządu Województwa o zrównoważony rozwój województwa  
z nastawieniem na te powiaty, których dotyczy bardzo wysoka stopa bezrobocia. Zwrócił się  
z apelem o przyspieszenie prac na drodze wojewódzkiej nr 507 na odcinku Pieniężno-
Maciejewo, Dobre Miasto-Pieniężno i Maciejewo-Braniewo. Zdaniem radnego infrastruktura 
drogowa przyczynia się do wzrostu miejsc pracy i na pewno pomogłoby to przedsiębiorcom 
tamtych regionów na utworzenie nowych miejsc pracy.  
 

Radna Bożenna Ulewicz powiedziała między innymi, że zadowalający jest wysoki 
procent niesubsydiowanych miejsc pracy. Nadmieniła, że niepokojący jest wskaźnik, który 
pokazuje, że dużą liczbę osób bezrobotnych stanowią młodzi ludzi, którzy edukację 
zakończyli na szkołach podstawowych, co najwyżej na gimnazjum.  Stwierdziła, że można 
podejrzewać, że dotyczy to głównie młodzieży ze środowisk wiejskich, gdzie są trudności 
komunikacyjne, gdzie brakuje programów skierowanych do tej do grupy bezrobotnych. 
Radna zwróciła uwagę na projekt pilotażowego programu, który będzie realizowany w 
najbliższym czasie przez Kuratorium Oświaty oraz Warmińsko-Mazurską Strefę 
Ekonomiczną. Dodała, że na razie podpisano porozumienie z firmą ALNEA i będzie polegało 
ono  na tym, że uczniowie klas trzecich gimnazjum, którzy będą się decydowali jak dalej 
pokierować swoją edukacją, karierą zawodową będą mieli okazję zwiedzać zakład ALNEA, 
potem również inne zakłady, które działają w specjalnej strefie ekonomicznej.  Dodała, że 
uczniowie będą tam zapoznawani ze specyfiką firm, z możliwościami przyszłego 
zatrudnienia. Zdaniem radnej warto byłoby, aby Wojewódzki Urząd Pracy poszedł w tym 
kierunku, aby zająć się i zapewnić przyszłość młodym ludziom, którzy są nisko wykształceni.  

 
Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie, p. Zdzisław Szczepkowski  

w odniesieniu do powyższych wypowiedzi powiedział między innymi, że można 
zaobserwować, że tam gdzie są zakłady pracy to bezrobocie jest niskie. Zdaniem dyrektora 
jeżeli nie będzie tworzonych nowych miejsc pracy to nie będzie spadku bezrobocia w tych 
regionach. Podkreślił, że drogi są ważne, ale najważniejsze są miejsca pracy. Dyrektor dodał, 
że dużo zależy nie tylko od samorządu województwa, ale również od władz lokalnych, 
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których zadaniem jest  m.in.  namówienie inwestora, stworzenie takich warunków żeby chciał 
zainwestować. W odniesieniu do struktury wykształcenia bezrobotnych dodał, że  odsetek 
osób, które mają wykształcenie gimnazjalne i niższe w strukturze bezrobocia wzrósł  i należy 
się temu przyjrzeć. Programy realizowane w ramach np. Europejskiego Funduszu 
Społecznego, czy też w programach krajowych  zwracają uwagę na ten problem. Dodał, że 
przydałoby się opracowanie jakichś programów z Kuratorium, żeby więcej młodzieży 
kończyło zasadnicze szkoły zawodowe. 

 
Wicemarszałek Województwa, p. Miron Sycz w nawiązaniu do powyższych 

wypowiedzi powiedział między innymi, że przeważająca 50% bezrobotnych nie jest chętna  
do podejmowania pracy. Niechętnie uczestniczą w np. stażach organizowanych w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego. Nadmienił, że zwrócili się do Ministra ponieważ  
większość bezrobotnych rejestruje się ze względu na świadczenia zdrowotne. Dodał, że 
zwrócili uwagę, że może należałoby nie bezpośrednio, ale w sposób pośredni ubezpieczyć 
zdrowotnie, co wynika z konstytucji. Podkreślił, że  od stycznia taka sytuacja będzie możliwa 
i bezpośrednio przez Narodowy Fundusz Zdrowia będą ubezpieczani. Zdaniem 
Wicemarszałka sytuacja bezrobocia w naszym województwie będzie mogła się zmienić nie do 
poznania. Dodał, że w województwie jest duże bezrobocie, ale jednocześnie przedsiębiorcy 
poszukują pracowników. Nadmienił, że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie na temat 
szkolnictwa zawodowego. 

 
Przewodniczący Sejmiku zapytał, jaki wpływ na rynek pracy ma Rządowy „Program 

Rodzina 500 plus”? Zapytał, czy na tym etapie można sformułować jakieś wnioski, uwagi, 
czy  jest za wcześnie żeby się wypowiadać na ten temat? 

 
Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie, p. Zdzisław Szczepkowski 

powiedział, że na tym etapie jest za wcześnie na formułowanie wniosków, uwag.  Dodał, że 
docierają informacje o takich zachowaniach, że w sytuacji, gdy ktoś zarabia najniższą 
krajową to zwalnia się po to, żeby nie stracić 500 zł na pierwsze dziecko. Dodał również, że  
Program ten stymuluje wyższe płace w przedsiębiorstwach, ale dopiero pod koniec roku 
można będzie wyciągnąć wnioski na temat tego Programu i będzie można przedstawić 
dokładne informacje.   
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Węgorzewo zadania zarządcy dróg 

wojewódzkich w granicach administracyjnych Węgorzewa. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 11 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej bez numeru 
na terenie Gminy Dobre Miasto. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
Załącznik nr 12 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Bartoszyce pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej na polepszenie warunków przejezdności trasy rowerowej 
wybudowanej w ramach projektu „Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej - 
województwo warmińsko-mazurskie" na odcinku od miejscowości Maszewy do 
miejscowości Glitajny. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  
Załącznik nr 13 

 
Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku 

poddał treść uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 25 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania Miastu Bartoszyce pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na budowę łącznika ścieżki rowerowej Green Velo na 
terenie Parku Miejskiego w Bartoszycach. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  
Załącznik nr 14 

 
Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku 

poddał treść uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Szczytno pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na wspieranie procesów planowania przestrzennego  
w gminie. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
  

Załącznik nr 15 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Górnej 
Drwęcy. 

 
 Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Załącznik nr 16 
 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza 
Olsztyńskiego. 

 
 Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Załącznik nr 17 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Symsarny. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
Załącznik nr 18 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 26 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/73/14 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Olsztyn oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Olsztyn. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Załącznik nr 19 
 

Przewodniczący Sejmiku  poprosił Marszałka Województwa o zabranie głosu  
w sprawie wprowadzonych projektów uchwał dotyczących aglomeracji.  

 
Marszałek Województwa poinformował, że projekty uchwał wpłynęły w związku z 

pojawiającymi się wnioskami lokalnych samorządów. Dodał, że obecnie trwa procedura 
aktualizacji Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych, dostosowywania do 
unijnych przepisów. Nadmienił, że związane jest to z przyszłym okresem programowania na 
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lata 2014-2020. Powiedział między innymi, że poszczególne gminy muszą dostosować 
aglomeracje, aby móc ubiegać się o dofinansowanie.  
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Biskupiec (pow. nowomiejski) 

oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Biskupiec (pow. nowomiejski). 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Załącznik nr 20 
  
 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIII/328/15 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Stawiguda oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Stawiguda. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
Załącznik nr 21 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/516/13 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 24 kwietnia 2013 r. w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Rybno oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Rybno. 

 
Załącznik nr 22 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/70/14 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Łukta oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Łukta. 
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Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

Załącznik nr 23 
 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr ХХIХ/576/13 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 sierpnia 2013 r. w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Młynary oraz likwidacji dotychczasowej aglomeracji Młynary. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
Załącznik nr 24 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Wielbark oraz likwidacji 
dotychczasowej aglomeracji Wielbark. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
Załącznik nr 25 

 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
 
24. Podjęcie uchwały w sprawie skargi Zofii Wojciechowskiej dotyczącej 

nieprawidłowości w działaniach Zarządu Województwa Warmińsko- Mazurskiego 
podejmowanych w ramach konkursu na kandydata na dyrektora Muzeum Kultury 
Ludowej w Węgorzewie. 

 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Załącznik nr 26 
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Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało - 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2.  1 
radny obecny na sali nie głosował.  

 
 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania 
sprawozdań finansowych jednostki samorządu terytorialnego i samorządowych 
jednostek budżetowych Województwa Warmińsko-Mazurskiego za 2016 r. 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Załącznik nr 27 
 
Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 

uchwały pod głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2016-2039. 
 

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że wpłynęła autopoprawka do ww. projektu 

uchwały. Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz  
z autopoprawką.  

Załącznik nr 28 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

 
Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 
 
27. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2016 rok. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że wpłynęła autopoprawka do ww. projektu 
uchwały. Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz  
z autopoprawką.  

Załącznik nr 29  
 
 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Sejmiku poddał treść 
uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

 
Za podjęciem uchwały głosowało - 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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28. Sprawy organizacyjne 
 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że radni mają do odbioru w sekretariacie 

Kancelarii Sejmiku książkę pt. „Samorząd terytorialny we współczesnej Europie. Teoria 
 i praktyka funkcjonowania.” 
 
29. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że odpowiedzi na zgłoszone interpelacje 
zostaną udzielone na piśmie.  
 
30. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 
Radna Bożenna Ulewicz powiedziała między innymi, że podczas wyjazdowego 

posiedzenia Komisji Kultury i Edukacji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 w dniu 23.09.2016 r. w Centrum Spotkań Europejskich  „Światowid” Członkowie Komisji 
Kultury i Edukacji zaproponowali, aby na jedną z kolejnych sesji Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego zaprosić kierownictwo Centrum w celu przedstawienia Radnym 
Województwa informacji na temat funkcjonowania Regionalnej Pracowni Digitalizacji.  
Nadmieniła, że członkowie Komisji Kultury i Edukacji zaproponowali również, aby prace 
malarskie z pleneru w Kadynach, które obecnie znajdują się w Centrum Spotkań Europejskich  
 „Światowid” można było zaprezentować w Galerii Marszałkowskiej w Olsztynie.  

Radna zapytała również, czy do Marszałka wpłynęło pismo z Parafii Świętajno, powiat 
szczycieński  w związku z tym, że tamtejszy Kościół, który został wybudowany w roku 1908, 
a odbudowany w 1922 roku odniósł znaczące szkody po tegorocznych gradobiciach, 
Podkreśliła, że jest to zabytek, który warto wesprzeć.  

 
 Marszałek Województwa odpowiedział, że jeżeli takie pisma wpływają to  Zarząd 

Województwa reaguje. Zarząd Województwa przedstawia np. projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej, a Sejmik musi go zaakceptować i wówczas pomoc zostanie 
udzielona.  Nadmienił, że bezpośrednio środków w budżecie nie ma, ale proponują wsparcie 
finansowe w sytuacji np. pożaru.  
 
31. Przyjęcie protokołu z obrad XIX Sesji Sejmiku z dnia 30.08.2016 r. 

        
Wobec braku uwag Przewodniczący Sejmiku zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokołu.  
 
Za przyjęciem protokołu głosowało 27 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 . 

 
32. Sprawy różne. 

 
Radny Józef Dziki powiedział, że jako radni otrzymali Apel Rady Powiatu  

w Kętrzynie z błagalnym listem jednej z matek dziecka, która mieszka w Korszach.  
W związku z tym, że Apel wpłynął do Marszałka, zapytał, czy Marszałek odpowiedział na 
apel?  

 
Przewodniczący Sejmiku poprosił, aby procedura zadawania pytań była zachowana  

i miała miejsce w przewidzianych do tego punktach.  
 
Marszałek Województwa powiedział między innymi, że w dniu sesji radni otrzymali 

Apel. Skierował pytanie m.in. do mieszkańców z Miasta Korsze którzy obecni byli na Sali , 
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czy w ostatnim czasie zgłaszali się w tej sprawie do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 
Środowiska, bądź Sanepidu? 

 
[Głos z Sali] kilka razy przyjeżdżamy na sesje Sejmiku i przekazujemy informację na 

temat sytuacji mieszkańców Korsz. Powiedziała między innymi,  że dzwonią do Sanepidu  
w sytuacji, gdy widzą, że np. hale są otwarte, dzwonią również do Wojewódzkiego Inspektora 
Ochrony Środowiska. Nadmieniła, że otrzymują informację, że Sanepid nie jest od tego, czy 
też Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska również nie jest od tego. Zapytała do kogo  
w takim razie mogą się zgłaszać i co jako mieszkańcy mogą robić? Dodała, że  
w zakładzie pracuje ok. 20 osób, a chodzi o życie 5 tys. mieszkańców. Dodała również, że 
cały czas apelują, proszą, a pozwolenie nie jest cofane, tylko zwiększane zostają możliwości 
przerobowe tego zakładu. Podkreśliła, że zasięg oddziaływania tego zakładu jest olbrzymi. 
Nadmieniła, że są tam niebezpieczne, toksyczne, trujące odpady.  

 
[Głos z Sali] Henryk Rechinbach z Komitetu na Rzecz Ochrony Środowiska  

i Zdrowia Mieszkańców Miasta Korsze powiedział między innymi, że mieszkaniec, który 
mieszka w pobliżu zakładu, złożył skargę do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 
Środowiska, Sanepidu, aż trafiła ona do Głównego Inspektora Ochrony Środowiska, który 
stwierdził, że  charakterystyką tego zakładu jest to, że emituje pyły, substancje niebezpieczne 
i siarkowodór. Pojawiła się informacja, że zakład w 2011 roku rozpoczynając pracę nie 
dopełnił obowiązku ustawowego i nie zgłosił swojej działalności. Zdaniem p. Henryka 
Rechinbacha zakład nie dopełnił wielu innych obowiązków ustawowych i dlatego uważa, że 
Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska powinien zamknąć zakład.  

 
Przewodniczący Sejmiku powiedział, że wystąpienie Rady Powiatu przekazał radnym, 

aby mogli się zapoznać z materiałem. Dodał, że w załączeniu było również pismo 
Państwowego Instytutu Geologicznego, Państwowego Instytutu Badawczego do Prezesa 
Krajowego Zarządu Gospodarki Wodnej. Przypomniał, iż Sejmik skierował zgodnie  
z Kodeksem Postępowania Administracyjnego sprawę do rozpatrzenia przez właściwy organ  
i należy czekać na odpowiedź Ministra Środowiska.  

 
Marszałek Województwa poprosił, żeby wszystkie te sprawy złożyć na piśmie  

i skierować do Sanepidu, Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska  
z powiadomieniem Wojewody i Marszałka.  

 
[Głos z Sali] zostało to zrobione. 
 
Marszałek Województwa odpowiedział, że jeżeli zostało to zrobione, to każda  

 z instytucji musi się ustosunkować i należy czekać na odpowiedź.  
 
Przewodniczący Sejmiku powiedział między innymi, że na tym etapie nie mogą 

rozstrzygnąć sprawy. Dodał, że rozumieją zaniepokojenie mieszkańców miasta Korsze. 
 
[Głos z Sali] nie rozumiemy dlaczego Marszałek bagatelizuje sprawę. 
 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Marszałek nie bagatelizuje sprawy i nie 

ma żadnych podstaw, żeby takie stwierdzenia na sali padały. 
 
Radna Teresa Krajewska powiedziała między innymi, że od roku jest radną 

województwa i temat mieszkańców Korsz pojawia się bardzo często podczas obrad sesji 
Sejmiku. Zapytała,  kto wydał pozwolenie na budowę fabryki? 
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Przewodniczący Sejmiku odpowiedział, że pozwolenie wydał ten Organ, który 
przysyła uchwałę Rady Powiatu o zamknięciu zakładu. 

 
[Głos z Sali] Henryk Rechinbach z Komitetu na Rzecz Ochrony Środowiska  

i Zdrowia Mieszkańców Miasta Korsze powiedział między innymi, że  Burmistrz wydaje 
decyzję środowiskową,  Starosta wydaje pozwolenie na budowę i Marszałek wydaje 
pozwolenie zintegrowane. Bez tych trzech decyzji zakład nie może funkcjonować. Stwierdził, 
że na co innego wydano pozwolenie na budowę, a co innego funkcjonuje. 

 
Przewodniczący Sejmiku w nawiązaniu do wypowiedzi radnej dodał, że jest to 

inwestycja, która była sprawdzana przez  Prokuraturę. Podkreślił, że w tej sprawie należy 
działać zgodnie z prawem.  

 
Radna Teresa Krajewska powiedziała między innymi, że  to sprawa sumienia, a radni 

są po to, aby służyć tym ludziom. Dodała, że należy coś zrobić i zapytała, co mieszkańcy 
mogą zrobić w tej sprawie?  

 
Przewodniczący Sejmiku powiedział,  że radna jako Członek Klubu Prawa  

i Sprawiedliwości mogłaby zwrócić się do Ministra Środiwiska, żeby zajął w tej sprawie 
stanowisko. Nadmienił, że rozmawiał na ten temat z Wojewodą, bo również jest zdania, że 
najlepiej dla wszystkich byłoby gdyby ta sprawa została rozstrzygnięta. Zamknął dyskusję.  

 
[Głos z Sali] Henryk Rechinbach zaproponował, aby radni przyjęli Stanowisko 

podobnie jak to zrobili w przypadku Małego Ruchu Granicznego. Dodał, że Sejmik nie zajął 
stanowiska w tej sprawie.  

 
Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Stanowisko w sprawie Małego Ruchu 

Granicznego i sprawa związana z sytuacją w Korszach nie są ze sobą tożsame. Zamknął 
dyskusję. 
 
33. Zamknięcie Sesji. 

 
Zamykając obrady XX sesji Sejmiku Przewodniczący Sejmiku podziękował 

wszystkim za przybycie oraz za aktywny udział w posiedzeniu. 

 

 

 

        Przewodniczący Sejmiku 

 

 

              Piotr Żuchowski 
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